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前言

　　2007年宁夏、海南两省率先在全国高考中使用了新课标试卷，使用以来倍受关注。
现在，辽宁、吉林、黑龙江、山西、新疆、河南、河北等地也采用了这种考试模式。
新的高考模式下，阅读更加成了重中之重。
完形填空和阅读理解占到了70分！
几乎是整套试卷的一半。
而阅读理解也有了一些变化，由原来的5篇文章演变成了4篇，增加了一篇七选五的文章。
因此我们组织了一批一线教学老师作了调研，很多学生在阅读方面存在困难，急需一本适合他们英语
水平，而且能提高他们成绩的实用辅导书，所以应广大师生的要求，我们邀请了课标全国卷考区有经
验的一线特高级教师编写了本套书。
本套书共分3册，分别是：　　高一　海量阅读培养基础　　高二　精品阅读提高能力　　高三　目
标阅读冲刺高考　　本册书是高一基础阅读，重在提高学生阅读兴趣，扩大阅读量，全面培养学生的
阅读基础。
　　所选内容本着贴近中学生生活、新颖、易懂的原则，逐步让学生建立自信。
相信自己，相信我们！
完成这本书之后，你会有惊人的蜕变！
　　本套书虽历尽我们的心血，但不足之处在所难免，望广大师生批评指正。
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内容概要

　　《晨读晚记·英语阅读强化训练：英语（高1）》重在提高学生阅读方法，建立自己的阅读思维
，全面培养学生的阅读能力。
所选内容本着贴近中学生生活、新颖、面向高考的原则，逐步让学生形成自己的阅读模式。
相信自己，相信我们！
完成这本书之后，你会有惊人的蜕变！
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书籍目录

Week OneMondayPassage A　阅读理解（校园时尚）Passage B　阅读理解（学校教育）TuesdayPassage A
　完型填空（朋友之间的故事）Passage B　阅读理解（师生之爱）WednesdayPassage A　阅读理解（学
会倾听）Passage B　阅读理解（Jack的思想）ThursdayPassage A　完型填空（餐桌礼仪）Passage B　阅
读理解（作弊）FridayPassage A　阅读理解（抓住机遇）Passage B　阅读理解（体育比赛
）WeekendPassage A　七选五阅读（养猪的故事）Passage B　赏读美文Week TwoMondayPassage A　阅
读理解（迈克尔杰克逊）Passage B　阅读理解（居里夫人）TuesdayPassage A　完型填空（身残志坚
）Passage B　阅读理解（甜女布兰妮）WednesdayPassage A　阅读理解（人生）Passage B　阅读理解（
木乃伊）ThursdayPassage A　完型填空（积极面对人生）Passage B　阅读理解（影视明星
）FridayPassage A　阅读理解（文娱）Passage B　阅读理解（比尔·盖茨）WeekendPassage A　七选五
阅读（自行车潮）Passage B　赏读美文Week ThreeMondayPassage A　阅读理解（科学技术）Passage B　
阅读理解（网络会议）TuesdayPassage A　完型填空（电子邮件）Passage B　阅读理解（科技产品
）WednesdayPassage A　阅读理解（远程诊断）Passage B　阅读理解（电子设备）ThursdayPassage A　
完型填空（调皮的Mark）Passage B　阅读理解（IP服务）FridayPassage A　阅读埋解（电脑游戏
）Passage B　阅读理解（学校教育）WeekendPassage A　七选五阅读（求助）Passage B　赏读美文Week
FourMondayPassage A　阅读理解（体育人物）Passage B　阅读理解（篮球起源）TuesdayPassage A　完
型填空（聋奥会）Passage B　阅读理解（体育运动）WednesdayPassage A　阅读理解（有志事成
）Passage B　阅读理解（音乐之声）ThursdayPassage A　完型填空（人生哲理）⋯⋯Week FiveWeek
SixWeek SevenWeek EightWeek NineWeek TenWeek Fifteen参考答案与解析
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章节摘录

　　With the start of the new term， the students a-round the country exchange their fun and fash- ionable
clothes for boring school uniforms. But not all schools are fashion deserts. Colorful sports shoes， school bags，
T-shirts and even drink containers are breathing life into campuses.　　"The uniform makes us look like a bunch
of clones， especially when we are doing morning exercises on the playground，" said Qing Pei， a Senior 2 from
Shanghai Qibao High School. "But the boys wear dif- ferent sports shoes and girls have different decorations in
their hair. These are the areas where you can ex- press yourself，"said Qing.　　， Although it might be strange
for boys to talk a- bout fashion， they do care about what they wear in school， especially shoes， according to
Qing.　　"Nike and Adidas basketball shoes， although they are still the must-have items for many of my friends
， are becoming out-of-date，" Qing added. He explained that "Since Liu Xiang ran so fast in Athens， running
shoes are becoming popular in this autumn. "　　"Still in fashion are the various baseball caps and American-style
T-shirts with random （随意的 ） English words printed on them，"said Qing. "The accuracy of the written
message is not important. Often， the words are misspelt. Sometimes they do not even make sense，"Qing said
with a smile.　　Besides sports shoes and T-shirts， styles and col- ors of school bags are another opportunity for
students to express their taste in fashion. Some bags are made more eye-catching by decorating（装饰）them with
small hanging dolls.　　Other fashionable items are the colorful drink con- tainers， which are now popular
among girls this term. "Some teachers are surprised to see a teenage sucking a bottle like this at school and criticized
it as a childish regression（退化）. But some girls just love it，" said Yang Rui， a Senior 3 from High School
attached to Xi'an Jiaotong University.　　As in China， the new term in the US also brings new fashion trends:
shirts printed with Chinese words， necklaces with Hebrew or Hindi characters， and Brazil- ian jewelry， are all
common in schools in Florida， ac- cording to Carman Doninues， a high school student.　　⋯⋯
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